
KLUBMØDER 2024

7. OKTOBER 2024 I KARLSLUNDE

9. OKTOBER 2024 I HORSENS

Dagsorden

1. Oplæg til ny struktur i DPF

2. Opfølgning på de øvrige punkter i handleplanen

3. Fra Klubberne til DPF



ORGANISATIONSPLAN 

OG VEDTÆGTER



Formand Næstformand Kasserer Formand TU Formand EU Formand DU
Uden 

Portefølje

Repræsentantskab

Lovgivende

Administration

Forretningsudvalg Turneringsudvalg Eliteudvalg Dommerudvalg

Sekretariat Udvikling

Appeludvalg

Retsinstans

Nuværende struktur

Bestyrelse og udvalg



Formand Næstformand Økonomi Bestyrelse Bestyrelse Bestyrelse Bestyrelse

Repræsentantskab

Lovgivende niveau

Administration

Strategisk niveau

Udførende niveau

Forretningsudvalg Turneringsudvalg Eliteudvalg Dommerudvalg Veteranudvalg Ungdomsudvalg

Kalenderudvalg

Sekretariat Udvikling Appeludvalg

Koordinerende 

Retsinstans

Forslag ny struktur



Ny struktur - Input/svar på spørgsmål i øst

Input: Kan det ikke være en udfordring at udvalgsformændene vælger deres eget udvalg, da vi risikerer, at 

alle udvalgsmedlemmerne har samme holdning og syn. 

Svar: der kan laves et ændringsforslag til, at alle udvalgsmedlemmer skal vælges af repræsentantskabet, 

men så vil der være rigtig mange på valg. Samtidig er der vel ikke den store forskel fra nu, hvor 

formændene ofte indstiller emner til udvalgene

Input: Kommer der en kompetencebeskrivelse? Så vi ved, hvilke opgaver et udvalg skal varetage?

Svar: De enkelte udvalgs opgaver bliver beskrevet i de nye vedtægter i oversigts form, så alle ved, hvad 

opgaven er.

Input: Hvornår vil ændringerne træde i kraft? 

Svar: Forhåbentlig med det samme, men vi har ikke fundet en dirigent endnu, så vi kan ikke svare på det 

på nuværende tidspunkt. 



Ny struktur - Input/svar på spørgsmål i øst

Input: Kan det ikke blive svært at få dækket alle poster? 

Svar: Der er interessetilkendegivelse til alle poster. Arbejdsbyrden er mindsket pr. post, dermed større interesse for 

at deltage.

Input: Skal der være fx 2 fra vest og 2 fra øst til et udvalg? Udfordring hvis der sidder fx 4 fra vest i et udvalg.

Svar: Der står i de nye vedtægter, at udvalgene skal sammensættes efter forbundets geografi. Vi håber den 

formulering er tilstrækkelig. Ellers kan bestyrelsen underkende et udvalgs sammensætning, hvis der Fx bliver et 

habilitetsproblem. 

Input: Kan bestyrelsen underkende udvalgene, fordi bestyrelsen er over udvalgene? 

Svar: Ja, men det er for, at forbundet kan gå i samme retning. Det handler om, at samle forbundet og øge 

samarbejdet mellem bestyrelse, udvalg og klubber.

Input til kalenderudvalget: Vil gerne henstille til at der tages hensyn til de store landsdækkende turneringer, som 

ikke ligger under DPF. 

Svar: Vi ser gerne, at der laves kalender for et par år ud i fremtiden. Kalenderfordelingen er også en grund til, at vi 

ønsker at flytte repræsentantskabsmødet en måned frem.



Ny struktur - Input/svar på spørgsmål i øst

Input: Hvorfor ikke 5 bestyrelsesmedlemmer, da der er mindre arbejde for bestyrelsen, når de kun skal 

beskæftige sig med det strategiske? 

Svar: Hvis vi går ned til 5 bestyrelsesmedlemmer, så skal forretningsudvalget nedlægges, da 

forretningsudvalget ellers ville kunne dominere bestyrelsen ved at være 3 ud af 5. Det mener vi ikke ligger i 

demokratiets ånd. Det skaber dog den udfordring, at det er forretningsudvalget, der er arbejdsgiver over for 

de ansatte i forbundet.

Forbundet: Kalenderudvalget kommer til at koordinere aktiviteter mellem udvalgene. Hvis der er 

sammenfald af aktiviteter, vil det så være et bevidst valg, fordi der ikke er nok weekender, og ikke fordi der 

ikke blev snakket sammen om det på tværs af udvalg. Vi vil gerne sikre, at man kan have et familieliv ved 

siden af petanque. 



Ny struktur - Input/svar på spørgsmål i vest

Input: Kan man vælges både til bestyrelsen og som udvalgsformand?

Svar: Der kan ikke være sammenfald mellem udvalgsformænd og bestyrelsesmedlemmer. Udvalgene får en 

ramme af bestyrelsen at arbejde under. Udvalgsformændene vælges på repræsentantskabsmødet, hvorefter 

udvalgsformanden i samarbejde med bestyrelsen finder udvalgsmedlemmer. 

Input: Udfordringerne det sidste års tid. Vil den nye struktur kunne løse de udfordringer, der har været den 

sidste års tid? Svar: Det har vi en stor forventning og håb om det kan

Input: Mangler bestyrelsen ikke nogle greb for at lede udvalgene? 

Svar: Det kommer til at stå i vedtægterne, hvad der ligger inden for udvalgenes kompetenceområde

De nye reglementerne kan som udgangspunkt kun ændres en gang om året, så der ikke hele tiden sker 

ændringer i fx turneringsmappen. Det er bestyrelsen, der skal godkende eventuelle ændringer.

DMT-turneringen ligger pt. under eliteudvalget. 

Input: Hvor hører de spillere, der ikke er under ungdomsudvalget eller veteranudvalget til? 

Svar: Reelt er denne målgruppe alle steder. TU skulle gerne lave aktivitet for alle. Der har været en 

efterspørgsel på et særskilt veteranudvalg, da disse medlemmer udgør den langt største gruppe. 



LOVGIVENDE NIVEAU

 Repræsentantskabet er DPF´s øverste organ.

 Lovgiver i forhold til forbundets vedtægter, herunder

 Organisationsplan

 Udvalgsoversigt

 Valg af repræsentanter til bestyrelse og udvalgsformænd

 Godkender beretninger

 Beslutter anvendelse af forbundets økonomiske ressourcer

 Fastlægger budgettet for kommende år

 Beslutter regnskabsaflægningen fra bestyrelsen

 Godkender bestyrelsens strategiplan for det kommende år



Repræsentantskabsmøder - Input/svar på spørgsmål i øst

Tilføjelse til dagsorden er: Godkender bestyrelsens strategiplan for det kommende år

Input: Kan det ikke være en hæmsko at finde udvalgsmedlemmer, hvis bestyrelsen beslutter strategiplanen og 

dermed, hvad der skal arbejdes med, på udvalgenes vegne?

Svar: Vi forventer, at det i langt de fleste tilfælde er udvalgene, der er den udfarende kraft i forhold til konkrete 

tiltag. Samtidig lægger vi op til et samarbejde mellem bestyrelse og udvalg. Udvalgsformændene kommer til at 

deltage i min. 2 møder årligt med bestyrelsen.

Fx Skal vi have en drøftelse både internet, men også sammen med klubberne om, hvordan vi i fremtiden kan 

sikre, at der er tilslutning til forbundets turneringer, så vi kan lave attraktive turneringstilbud. 



Repræsentantskabet - Input/svar på spørgsmål i vest

Forslag om nyt punkt på dagsorden: Godkendelse af bestyrelsens strategiplan for det kommende år

Valg vil komme efter dette punkt, så folk ved, hvad bestyrelsen vil arbejde for 

Strategiplanerne udstikker de overordnede retninger for forbundet.



ADMINISTRATIVE NIVEAU

 Udfører administrative sekretæropgaver for bestyrelse og udvalg

 Arkiverer relevante dokumenter

 Formidler kontakt mellem klubber og bestyrelse

 Vejleder og rådgiver klubber, bestyrelse og udvalg



STRATEGISK NIVEAU

Fastlægger visioner og handlingsplaner ud fra repræsentantskabets beslutninger

Opfølger på forbundets budgetter løbende.

Fastlægger reglementer, procedurer, politikker og vejledninger i samråd med det/de pågældende 
udvalg.

Udarbejder strategiplan i samarbejde med Danmarks Idrætsforbund. Samt visioner der i øvrigt 
udvikler forbundets.

Er bindeled mellem bestyrelse og udvalg.



UDFØRENDE NIVEAU

Udfører de pågældende 
opgaver der er beskrevet 

i det enkelte udvalgs 
område og de tilhørende 
reglementer og politikker 
udstukket af bestyrelsen

Samarbejder om en 
årskalender med de 
aktiviteter der ligger 

under DPF

Indstiller til ændring i 
reglementer og politikker 

til bestyrelsen

Udarbejder forslag til 
økonomi inden for 
udvalgets område.

Udarbejder en kort 
redegørelse af udvalgets 

arbejde til 
repræsentantskabet. 



FORRETNINGSUDVALG

 Daglig styring af DPF

 Budgetlægning og opfølgning

 Arbejdsgiver for forbundets ansatte



APPELUDVALG

 Uvildigt udvalg under IKC

 Træffer afgørelser om spørgsmål til DPF’s vedtægter



ØVRIGE ÆNDRINGER



FORSLAG TIL 

VEDTÆGTSÆNDRINGER I 

ØVRIGT

 Tidsfrist for behandling af sager i Udvalg, 
bestyrelse og  Appeludvalget, samt indførelse 
af sagsgebyr

 Regler for æresmedlemmer og hæderstegn 
implementeres i vedtægterne

 Æresmedlemmer har møderet men ikke 
taleret

 Det er antal licenser der giver stemmer ikke 
antal medlemmer. Dobbeltmedlemsskaber 
giver ikke dobbelt antal stemmer.

 Ændrede tidsfrister for 
repræsentantskabsmødet

 Repræsentantskabsmødet flyttes til oktober 
måned.

 Nyt punkt på dagsordenen til 
repræsentantskabsmødet – Fremlæggelse af 
bestyrelsens strategiplan.



FORSLAG TIL 

VEDTÆGTSÆNDRINGER 2

 Flytte repræsentantskabsmødet fra 

november til oktober – giver mere tid 

til ny bestyrelse og udvalg til 

planlægning

 Beskrivelse af udvalgenes arbejds- og 

kompetenceområder

 Nye tegningsregler for forbundet

 Habilitet i bestyrelse og udvalg



Vedtægtsændringer - Input/svar på spørgsmål i øst

Grunden til ændring om stemmeret ift. licenser og ikke medlemmer er, at vi lige nu har et demokratisk 

problem, hvor et medlem kan få indflydelse ved at være medlem af flere klubber.

Fx Lad os tage en klub, der har 40 medlemmer. Hvert medlem laver sin egen klub, hvor de andre melder sig 

ind. Så kan de 40 klubber, der består af tilsammen 40 personer, få flertal på repræsentantskabet og dermed 

beslutte det hele på repræsentantskabsmødet. Det, mener vi, er et demokratisk problem, selv om 

eksemplet er tænkt, men kan lade sig gøre.

Input: Hvis vi skal gøre det på den måde, så skal det også være ud fra licenser, at vi betaler medlemskab. 

Ellers vil klubber med få licenser skulle betale mere ift. stemmeantal. 

Svar: Vi kigger ikke på økonomi i denne sammenhæng, men på en demokratisk udfordring. 

Input: alle nye klubber skal godkendes af bestyrelsen, hvorfor det tænkte eksempel ikke kan ske. Og det er 

ikke sikkert, at de forskellige klubber, man er medlem af, har samme mening.

Svar: Beslutninger truffet i bestyrelsen kan prøves i Appeludvalget, og hvis foreningerne er lovligt oprettet i 

henhold til fritidsloven, kan vi ikke nægte medlemskab. 



Input: Hvorfor må æresmedlemmer ikke have taleret? 

Svar: repræsentantskabet er klubbernes forum, så hvis æresmedlemmer gerne vil ytre sig, kan de gøre 

det igennem deres klub. 

Input: Vil det blive stillet som et samlet forslag eller til afstemning hver for sig. 

Svar: Vi lægger op til, at der skal stemmes om ændringerne hver for sig, men hvis det har en følge på 

andre ting, så vil der være nogle ting, som hænger sammen. Endeligt svar får vi, når vi har fundet en 

dirigent. 



Vedtægtsændringer - Input/svar på spørgsmål i vest

Input: Er kontingent afhængig af antal medlemmer? 

Svar: Ja, så det kan være, vi skal se på en omfordeling af kontingent ift. Licenser.

Input: Har vi en bestyrelsesforsikring? Ift. økonomisk svindel

Svar:

- Systemet er sådan, at regnskabsafdelingen altid er inde over, så det sikrer, at man ikke kan løbe med hele 

kassen.

- Det undersøges om forbundet har en bestyrelsesforsikring



HANDLEPLANEN I ØVRIGT

 Yngre medlemmer i klubberne

 Dommere

 Veteranudvalg

 Nye klubber

 Turneringer

 Landshold

 Kraftcentre



YNGRE MEDLEMMER

Samarbejde med Hedebo i forbindelse med Hedebo open

Junior Camp i forbindelse med efterårsferien

Familiesportens dag i 2025

Samarbejde med klubberne om rekruttering.



Yngre medlemmer - Input/svar på spørgsmål i øst

Forbundet: Familiesportens dag i 2025 – gerne invitere klubberne til at være med. Turneringsplan med enten 
double eller tripler, der spiller imod hinanden. 

Input: efterspørger noget materiale til de unge, som hænger ud i klubhuset efter klubbens medlemmer har 

trænet.

o Forslag: QR-kode til instruktionsvideo/markedsføringsside



Yngre medlemmer - Input/svar på spørgsmål i vest

20 tilmeldte til børn og unge Campen i Karlslunde  

Familiesportens dag 

- En ide der kom på temamødet i foråret 

- En turneringsaktivitet for eksisterende og nye medlemmer/familiemedlemmer 

- Indbydelse til samtlige klubber om at lave en turnering. Sættes penge af til nogle præmier 

eller lidt forplejning 

Forslag: det kunne være en god ide, at der hvor der er flere klubber, at de slår sig sammen og 

laver en turnering sammen i området. 

Erfaring: Kræver en del arbejde at holde sådan et generationsstævne. Nordjylland har forsøgt, 

men det kræver meget arbejde. 4 hold det ene år og 2 hold det andet år.

Udnytte indendørs faciliteter. 

Erfaring: Tænker man også over, hvordan man følger op på det? Horsens har også haft 

generationsturnering et par år, men der var ingen opfølgning på det. Klubben kunne ikke følge 

op.

Svar: vi prøver det af. Kom gerne med jeres erfaringer.



DOMMERE

Afholdt 
dommerkursus i 
april har givet 
nye dommere

Nyt kursus til 
efteråret.



Dommere - Input/svar på spørgsmål i øst

Forbundet: kursus til januar. Vi vil gerne dække flere turneringer, men der er ikke nok i 

dommerstanden. Man skal også gerne selv kunne spille, som dommer, ellers mister man lysten til at 

dømme. 

Input: kan man betale en svensk dommer eller sydtyske dommere for at dømme? Svar: Vi har forhørt 

os, men der er ikke økonomi i dommerudvalget 

Input: Kedeligt at der ikke er dommere på i elitedivisionen 



Dommere - Input/svar på spørgsmål i vest

Den 25. januar 2025 kommer, der et dommerkursus.

Forbundet skal gerne have flere dommere, så man kan deles om opgaverne. På den måde kan 

dommerne også komme ud og spille

I år har der kun været dommere på den første runde og den sidste runde i elitedivisionen. 

Opfordring til klubberne om at finde kandidater hjemme i klubben.



VETERANUDVALG

Veteraner får selvstændigt udvalg 
under bestyrelsen

Skal varetage alle 
veteranturneringer i Danmark samt 
venskabskampene mod SSBF

Veteranlandsholdet er stadig 
under Eliteudvalget



Veteranudvalg - Input/svar på spørgsmål i øst

Input: Kan det godt ende med to turneringsudvalg – turneringsudvalget og veteranudvalget? Svar: Ja, hvis 
der kun er turneringsaktiviteter under veteranudvalget



Veteranudvalg - Input/svar på spørgsmål i vest

Forbundet: Vi vil gerne gøre noget mere for de kvindelige veteraner. 

- SSBF: vi taler sammen med svenskerne om, hvad konceptet skal være. Vi er startet med 1 

kvindehold. 

Input: Spændt på hvad der kommer af veteranturneringer, hvis vi får et veteranudvalg.

Svar: Kom gerne med gode ideer til, hvordan en veteranturnering kan laves i vest. 

Input: En veteranturnering i Jylland kunne være en måde, hvorpå man kan kvalificere sig til at komme 

i betragtning i landsholdstruppen. 

Der er ikke så mange veteraner fra vest i a-truppen. En turnering vil kunne opkvalificere vest 

veteranerne og vise spilleren for EU 

Svar: Der kommer en ny samling i både vest og øst, hvor man kan vise sit spil for EU.  

Forbundet: A-trupperne bliver mindre næste år (omkring 8 spillere). Derudover vil der komme en 

udviklingstrup, som vil bestå af spillere, der kan være kandidater til a-truppen inden for et par år. 

Forbundet: Vi er ved at forhandle med en træner til veteranlandsholdet. Gerne en fra udlandet, som 

kigger på truppen med friske øjne. En lignende rolle som Michel har for herre og dame trupperne. 

Forbundet: Vi vil gerne lave en turnering med andre nationer for veteran landsholdet, så der ikke kun 

er et EM hvert andet år. 



NYE KLUBBER
Der tages kontakt til et antal 
klubber der ikke på nuværende 
tidspunkt er medlemmer af DPF

Får tilbud om en startpakke der 
giver bl.a. giver gratis deltagelse 
i LT



Nye klubber - Input/svar på spørgsmål i øst

Forbundets intention: vi har et tilbud, vi gerne vil tilbyde ikke-medlemsklubber 

o Jo længere væk fra København jo færre medlemmer

o Store områder i Jylland, hvor der ikke er DPF klubber 



Nye klubber - Input/svar på spørgsmål i vest

Forslag: Holde nogle samlinger i de større byer, hvor der ikke er DPF klubber nu, så vi viser, at 

forbundet eksisterer 

Vestjylland: det er svært at få de klubber til at melde sig ind. Klubberne gider ikke arbejdet, mens 

spillerne, der vil lidt mere, søger hen i DPF klubber. 

Der er også DGI og ældresagen i mange byer. 

Forslag: Sende nogle hold ud til opvisningskampe? Svar: vi vil sende nogle gode spillere ud og 

vise, hvad man kan. 

Forbundet: Kom gerne med gode bud på, hvad der kan være attraktivt for jyske klubber. 

Input: Hvis vi skal have en chance i Sønderjylland.

- Vi vil blive mødt af: Nej, det er for dyrt → giv dem 2 års gratis kontingent

- Licens og computer er noget værre noget → hjælp dem med alt det tekniske

- I skal gøre det så nemt som muligt og så billigt som muligt, så de ikke kan sige nej

Svar: Det med licens skal vi nok hjælpe dem med, og vi har også et tilbudspakke bl.a. med gratis 

kontingent til at starte med 



 Turneringsplanlægningen

 Fokus på at der skulle ske så få 

ændringer i 2024 som muligt

 DVC er blevet en øst turnering, 

måske behov for nytænkning i det 

kommende veteranudvalg

 DM giver udfordringer det 

kommende år grundet DM-ugen 

under DIF og Landsstævnet i DGI 

 Ranglisteturneringerne blev alle 

gennemført.

 Mere end 1100 spillere har 

deltaget i Landsturneringen

TURNERINGER



LANDSHOLD

Ny coach ansat for herre og damespillerne

Nye navne i trupperne

Nogle udvalgsmedlemmer har trukket sig i periode, hvilket har givet 
meget arbejde til de tilbageværende udvalgsmedlemmer

DMT fortsætter i 2024/25

Gode landsholdsresultater foreløbigt i 2024



Landshold - Input/svar på spørgsmål i øst

Forbundet:

- Ansat ny landsholdstræner 

- I dialog med en landstræner for veteraner. Går efter en fra udlandet

- Vi havde meldt både junior og U23 til, men pga. afbud kom holdene ikke afsted 



Landshold - Input/svar på spørgsmål i vest

Input: ranglisten skal lægges ind på den nye hjemmeside

Forbundet: Til DMT kan de øverst placeret på ranglisten vælge deres hold ud fra ranglistespillerne 

Input: Kan der komme veteranhold med ind? Eller kan der laves en DMT turnering for veteraner? 

Svar: veteraner kan godt deltage i DMT, hvis de ligger højt på ranglisten 

Man kan også kvalificeres til udviklingstruppen igennem ranglisten. 



KRAFTCENTRE

Opfordring til at klubberne orienterer om kraftcentrene

Lav deltagelse i genstartsperioden, men håber det retter sig

Der er kommet gang i kraftcentrene igen



Kraftcentrene - Input/svar på spørgsmål i vest

Forbundet: Kraftcenteret er lige startet op igen. Vi håber på at vi får flere spillere med i Kraftcentrene.

Opfordring: Jer klubber kan være med til at understøtte det. Prik til folk under 40 år ift. at få dem med i 

kraftcentrenes aktiviteter.

Forbundet: Der er 20 tilmeldte til børn og unge weekenden, så der har været opbakning til det. 



FRA KLUBBERNE TIL BESTYRELSEN

 Ny hjemmeside

 Udviklingspuljen



Fra klubberne til bestyrelsen/DPF - Input/svar på spørgsmål i øst

Udviklingspuljen:

Forbundet: Er det noget vi skal prioritere i fremtiden? Svar: ja

Input: idekatalog under udviklingspuljen, som inspiration til, hvad der kan søges til. Det skal fremgå, hvad 

andre klubber har fået midler til som inspiration. 

Hjemmeside:

Input: stor ros til hjemmesiden. Mere gennemskuelig 

Input: har forbundet tænkt sig at arbejde mere med turnering til veteranlandsholdet, så de ikke skal vente på 

EM hvert andet år? 

Svar: har talt med svenskerne om at lave noget hver andet år. Evt. Nationcup. Svenskerne er med på den. 

Forbundet vil gerne sende flere veteraner ud til turnering. 

Input: Kan vi ikke indføre, at hver klub skal indberette holdlederens mailadresse. 

Svar: Det bliver postmodtageren. Så må I lave en fælles mailadresse i klubberne, som man kan dele med 

relevante personer i klubben. 

Input: kommer der et foreløbigt regnskab, så man kan se, hvordan året er gået? En identifikation på om det 

går godt eller skidt. Svar: Der kan måske laves noget i starten af året på, hvordan det foreløbigt er gået.  



Fra klubberne til bestyrelsen/DPF - Input/svar på spørgsmål i øst

Input: LT - Vi skulle alligevel spille i april, selvom det var lavet om. Folk havde lavet nye aftaler. Kedeligt at 

møde de samme. 

Svar: Ja, det har været noget rod. Vi tilstræber, at der ikke laves om i datoerne, og puljerne laves større, så 

man møder flere forskellige hold.  

Input: Slutspillet i Hedebo - alt gik godt, men 4 toiletter til så mange er ikke nok. Gerne en toiletvogn. 

Svar: ikke forvente det store fælles afslutningspil næste år. I år blev der trukket store kræfter på Hedebo, og 

det med indberetning for så mange hold er en kæmpe opgave. 

Input: DVC. 6 holds puljer – virkelig mange hold, der aflyste deres kampe. 

Input: Udfordring ift. op og nedrykning af spillere i år. Svar: en runde defineres som en weekend. Hvis vi 

spiller over 5 runder, så er det ikke et problem

Input: Der er flere fra divisionerne, der synes, at det var kedeligt, at elitedivisionen spillede sidste runde 

først. Svar: elitedivisionen spiller først, fordi de næste rækker skal vide, hvad de spiller om ift. op- og 

nedrykning.



Fra klubberne til bestyrelsen/DPF - Input/svar på spørgsmål i øst

Input: Er der nogen der har en god mulighed for at reklamere om petanque uden at bruge penge 
på det?

Input: Klubbers invitationer til stævner lægges som PDF på hjemmesiden, så de kan hænges op i 
klubben. Måske det kan redde nogle stævner, så de ikke skal aflyses. 
Forbundet: der skal laves en liste af klubbens kontaktpersoner via petanqueportalen, så der kan 
trækkes en liste. 



Fra klubberne til bestyrelsen/DPF - Input/svar på spørgsmål i vest

Hjemmesiden:

Input: Fedt at det første, man bliver mødt af, er kortet over klubber 

Opfordring: Skriv gerne forslag til ændringer 

Input: der er en god ro i layoutet. Man bliver mødt af noget rart 

Udviklingspuljen: https://petanque.dk/udviklingspulje/

Forbundet: Puljen er til udvikling for nye medlemmer eller eksisterende medlemmer. Er der opbakning 

til puljen skal forsætte til næste år? Svar: ja 



Fra klubberne til DPF - Input/svar på spørgsmål i vest

Forslag: Kalde landsturneringen for Danmarksturneringen eller ligaen 

Input: SSBF – lav en tydelig/klar linje for, hvad der bliver betalt for, og hvad der ikke bliver dækket. Svar: det er 

et eksempel på, at der skal være reglementer, som kun kan ændres en gang om året.

Input: Vil forbundet stille minimums krav til klubber med hjemmekamp under LT? Fx 

- Parkeringsforhold

- Toiletforhold 

- Læmuligheder ved meget regn  

Svar: Vi vil gerne kigge på det, men det kan være farligt, ift. hvilke faciliteter der er til rådighed i petanque. 

Opfordrer klubberne til at kontakte TU ift. at fravælge hjemmebane, hvis man ikke har gode forhold 

Input: kig på Ulrik Løye’s statistiker. 



Fra klubberne til DPF - Input/svar på spørgsmål i vest

Input: LT - Lækkert med 3 kampe pr. dag, da det begrænser spilledagene. Serierne blev spillet to forskellige 

steder i samme weekend. Kede af, da de ikke overnatter sammen og har noget socialt om aftenen. 

Svar: Oplægget til næste år er, at for dem, der spiller 3 kampe, bliver det over 5 lørdage (vest). Hvis ikke vores 

flagskib kan holdes over 5 dage, så er der noget galt. 

Input: 5 lørdage giver også mere transport over broen (tid og penge + vi mangler hyggen ved overnatning). 

Forslag: Elitedivisionen bliver trukket ud fra den resterende LT’s flow. Elitedivision den ene dag og rangliste 

den anden. Samme lokation. Vil det løse noget? 
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